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 א. בקשות והחלטות לוועדת חריגים  

 

 ( 12ישראל כהן )גיל  .1

בות אישיות, לא יכל לשחק במוקדמות  בחודשים האחרונים לא שהה בארץ מנסי  - תמצית הבקשה 

 (. 1850)נדרש  1825מנסיבות מוצדקות. מד כושר נוכחי: 

 

 חברי וועדה 

 בעד לאשר.   - ואפי חיר 

הפער בין הנדרש למה שקיים לא כזה גדול. מרגיש שיש נסיבות מוצדקות   בעד לאשר. - מתן פולג 

 להתחשב.  

 . נסיבות מוצדקות להתחשב.  בעד לאשר -עידן לביא  

 . נסיבות מוצדקות להתחשב.  בעד לאשר - ג'יהאד זועבי 

אבל עם הסתייגות כללית    אני בעד לאשרמכיוון שהלכנו לקראת במקרים אחרים,  - מרסל אפרוימסקי 

לגבי כל בקשות שאנחנו מקבלים. אליפות הארץ אמורה להיות חוד החנית של הנוער בישראל. ספורט  

ק שורד. ככה זה עובד. אין הנחות. את ההישגיות לא מעניין  מקצועי לא סלחן לסיפורים אישיים. החז 

הרקע שלך ומאיפה הגעת ומה יש לך ביד. כל אחד מגיע עם המטען שלו וצריך להביא את עצמו עם הכל  

 ולמרות הכל.  

 יש קריטריונים וצריך לעמוד בהם. לכל אחד יש את הסיפור שלו.  נגד.   - נימי כספי 

לא שיחק בארץ בשנה האחרונה, אבל גם התוצאות בתחרויות שדווחו לבינ"ל  אני מבין ש   נגד. - עודד רוס 

 )מה גם שמדובר במיוחד בשח מהיר( לא מצדיקות אישור מיוחד לדעתי. 

אני גם חושב שיש כאן נסיבות שמצדיקות דיון וחשיבה על הנושא. יחד עם זאת, יש   נגד.  -יניב ניצן  

קנים מתמודדים איתן. אם יש רף של מד כושר לעלייה  מסגרת ספורטיבית ואין סוף לסיטואציות שהשח

אוטומטית, צריך להיות מקרה מאוד חריג כדי לאשר בכל זאת. האם כאן המקרה הוא כזה ושונה עד כדי  

 כך ממקרים אחרים? התלבטתי, אני לא בטוח שמספיק מוצדק ולכן אני נגד אישור הבקשה.  

 

 אושר לישראל כהן לעלות אוטומטית לגמר.   3-5ברוב  - החלטה 

 



 

 ב. נושאים טכניים ומנהליים לקראת הגמר 

 

לפי כללי הליגה )כולל ההנחיה החדשה שדין שעונים חכמים כדין   -פלאפונים ושעונים  .1

 פלאפונים(. כמו כן, אסור לשחק עם שעונים על היד )מכל סוג(.

שאיפה היא למספר זוגי של משתתפים בכל תחרות, אבל ה -( BYEניקוד לשחקן חופשי ) .2

זוגי )עקב פרישה(, השחקן החופשי יקבל חצי נקודה. יודגש שאין -במקרה ויווצר מצב של אי

 הופעה של היריב.-הכוונה למקרה של טכני עקב אי

 דקות דיליי.   15המשחקים ישודרו עם  .3

 א הפעלת שעון(. דקות מרגע תחילת הסיבוב לפי לו"ז )ל 60זכות איחור עד   .4

 

 

 ג. החלטה לגבי מועד הדד ליין להרשמה לגמר אליפות הארץ

 

 סטטוס נכון למועד הפגישה )יום לפני סיום ההרשמה(: 

 36מתוך   24 -  16; גיל  42מתוך  28 - 14; גיל   58מתוך   45 - 12; גיל   48מתוך   36  - 10גיל 

 

 להארכת הרשמה. לא תהיה הרשמה באיחור.   מתנגדת -מרסל 

 להארכת הרשמה.   מתנגד -נימי כספי 

 להאריך הרשמה. בעד -עידן לביא 

 להארכת הרשמה.   מתנגד -ג'יהאד זועבי 

מאוד מתחבר לכך שצריך להתעקש על דד ליין. מי שפספס בעיה שלו, אבל הצד הסלחן יותר  -יניב ניצן 

דובר בילדים שלא נרשמים בעצמם. לאלו שרוצים להשתתף בגמר כרגע גובר מבחינתי. בכל זאת, מ

ובשל רשלנות של אחד ההורים או מנהל מועדון לא ישתתפו… זה נראה לי לא נכון. אלו שחקנים  

שהרוויחו את הכרטיס לגמר ביושר והם לא ישחקו רק בשל רשלנות שהיא לא שלהם? היתרון באישור  

  וללא קנס כספי. 18.3רשמה עד ה בעד הארכת ההארכה גובר על החיסרון.  

להאריך מצד אחד לדעתי התאריך נקבע יותר מדי זמן בראש, מצד שני יצאה כבר ההזמנה.  -ואפי חיר 

 בשבוע עם קנס כספי. 

לא מסכים שנקבע יותר מדי זמן מראש, זה המצב הרצוי ולא שבוע לפני התחרות. אבל  -עודד רוס 

עם קנס   18.3בעד הארכת הרשמה עד הע על לא עוול בכפם. מסכים עם יניב שילדים עלולים להיפג

 כספי.

 . 18.3בעד הארכת הרשמה עד ה -מתן פולג 

 

 עם קנס או בלי קנס?  18.3בעד הארכת הרשמה עד ה 

 מרסל, עידן, יניב, מתן  -קנס כספי  נגד

 נימי,  ג'יהאד, עודד, וואפי   -קנס כספי  בעד

 

 ס כספי ללא קנ 18.3הארכת הרשמה עד ה -החלטה 

 

מעלה סוגיה נוספת לגבי הרישום לגמרים. האם לא כדאי לשקול שכן יהיו ממלאי מקום של  -מרסל 



הבנות מתוך הגמר נערות? הרישום כרגע חלקי בחלק מהגילאים, לעומת המחליפות שמחכות בכליון  

 עיניים להזדמנות לשחק. 

לבנות מצטיינות שהיו ככל הנראה  מתנגד, הרעיון היה לאפשר השתתפות בגמרים האלה  -עודד רוס 

שחקניות זה אחוז ניכר מכמות המשתתפות  4עולות מהמוקדמות בחנוכה אם היו משתתפות בהן. גם 

 בכל קטגוריה. גם כתוב במפורש בהזמנה לגבי כך שהזכות לא עוברת הלאה. 

נערות   4במידה ותהיה סיטואציה חריגה שמצדיקה לעלות מישהי לגמר )במידה ואין  -יניב ניצן 

 בקטגוריה(, נבחן את העניין. מעבר לכך לא יהיה שינוי במדיניות.  

 

 ד. עדכון תחרויות חול למד כושר ישראלי

לא נכנסות למד כושר ישראלי  11מרסל )הצגת הנושא(: המצב כרגע שאליפויות אירופה ועולם עד גיל 

נס ולאחר לא(, בזמן שתחרויות כן, שזה אבסורדי ששני שחקנים שיחקו באותה תחרות ולאחד נכ 12)גיל 

, גביע העולם וכדומה … כן נכנס. צריך לקבל החלטה אחידה. או שכל התחרויות  12קבוצתיות עד גיל 

נכנסות למד כושר ישראלי או ששום דבר לא נכנס אבל אין סיבה לעשות את ההפרדה הזאת במיוחד  

 אחרי שפיד"ה עשו נרמול למד כושר.  

 

מקדמית על סמך התחרויות האחרונות ולקבל החלטה על בסיס נתונים. עודד מבקש לעשות בדיקה 

 לאחר איסוף הנתונים יועלה כנושא שנית בפגישה הבאה.

 

 ה. קבוצת וואטסאפ ועדת הנוער

 מציע לפתוח קבוצת וואטסאפ של ועדת הנוער להודעות ועדכונים.   -יו"ר יניב ניצן 

 

 נתון לאישור המנכ"ל.  -אושר פה אחד 

 


